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• Referat fra sidste møde 
o Godkendt 

• Nyt fra formanden 
o Ikke tilstede 

• Nyt fra skolen 
o Jan W orienterede om den aktuelle elevstatus, og at skolen har etableret 

lokaler til parallelundervisning på alle afdelinger, for derigennem at sikre 
skolens brede udbud af uddannelser. Elektriker grundforløb 2 vil komme til 
at modtage parallelundervisning da grundforløbet udbydes på tre af skolens 
afdelinger, udvalget vil følge udviklingen ifht parallelundervisning nøje, for at 
sikre at kvaliteten bibeholdes. 

o Der er ansat to nye medarbejdere i el-afdelingen, efter at der også er to der 
forlader afdelingen. 

o Den ene ny medarbejder har fra sin tidligere beskæftigelse, kendskab til 
ladestandere el/hybrid-biler, hvor udvalget tidligere har drøftet muligheden 
og behovet for at få etableret et kursus heri. Emnet drøftes igen på et af de 
kommende udvalgsmøder. Kim J pointerede at det er vigtigt at skolen har 
testudstyr/kit til billader mm 

o Pr 1 august 2021 er der lovgivning ifht at elever-kursister-ansatte ikke må 
ryge i skoletiden, hverken på eller udenfor skolens område, det er vigtigt at 
virksomheder og organisationer bakker op herom. 

o Der er pt 33 elever i gang på GF 2, 28 på H1 samt 12 til svendeprøve. 
o Der er indkøbt nyt udstyr: Big-Blue, Transientbeskyttelse-

udligningsforbindelse. 
• Nyt fra udvalgets medlemmer 

o Der er travlhed i branchen, og der er forskel på, hvor nemt der er at 
rekruttere lærlinge alt efter, hvor i landsdelen man er placeret. 

o Claus fremviser grafer som symboliserer at EUC Syd generelt ligger under 
gennemsnittet karaktermæssigt ifht afslutninger. Der var en kort diskussion i 
udvalget herom, som ikke gav anledning til bekymring. Men at udvalget vil 
følge udviklingen. 



o Kim efterspørger, hvornår virksomhederne kan se eleverne uddannelsesplan 
i UdData, og Jan W vil undersøge dette og vende tilbage med svar herpå. 

• Nyt fra EVU 
o Deltog ikke ( afbud fra Henrik ). 

• EVU har fået lavet nyt design til vores pjece og plakat om ung i LUU. 
• Filerne er vedhæftet denne mail, og materialerne ligger også på hjemmesiden 

https://evu.dk/ung-i-luu-2/ , hvorfra de kan downloades. 
• Trepartsaftalen 

o Skolen har ansøgt midler hos EVU for at fremme arbejdet ifht opnåelse af de 
mål der er i trepartsaftalen. Skolen har fået afslag da EVU mener at det der 
er ansøgt om ligger i skolens obligatoriske opgaver i forvejen.  

• LUP-GF 2 
o Skal være klar inden udgangen af 2021.  

• evt 
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